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Vragen van het lid van Brenk (50PLUS) aan de Staatssecretaris van 
Infrastructuur en Waterstaat over het bericht «Britse bedrijven gaan onnodig 
plastic aanpakken» (ingezonden 1 mei 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Britse bedrijven gaan onnodig plastic 
aanpakken»?1 

Vraag 2
Wat is uw mening over het UK Plastics Pact? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het streven naar 70% herbruikbaar plastic en dat 30% 
van de verpakkingen uit gerecycled materiaal moet bestaan een voorbeeld is 
voor Nederland, waar slechts 51% van de kunststofverpakkingen recyclebaar 
is? Kunt u uw antwoord toelichten? 

Vraag 4
Op welke manier kan Nederland aansluiten bij de urgentie die nu in het 
Verenigd Koninkrijk zichtbaar is door de aankondiging van de Britse regering 
van statiegeld op blikjes en kleine flesjes, een verbod op plastic rietjes en 
wattenstaafjes en het UK Plastics Pact? 

Vraag 5
Welke mogelijkheden ziet u om ook in Nederland op afzienbare termijn een 
Plastics Pact af te sluiten?

1 NOS, 26 april 2018, https://nos.nl/artikel/2229073-britse-bedrijven-gaan-onnodig-plastic-
aanpakken.html
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